
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
Møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

24. august 2023 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Fokusområder for skoleåret 23/24, Meddelelser, 
Meddelelsesbog, Ny KKFO-leder, Skoledistrikts ændringer, 
kontaktforældremøde 

             
             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Afbud: Mikkel, Theo. 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered: 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Fokusområder for 
skoleåret 23/24 
 

Ledelsen orienterer om fokusområder for skoleåret 23/24. 
SKB drøfter disse og supplerer eventuelt med ønsker for 
det kommende arbejdsår for SKB. 
 

45 min. Der er steppet op om 
Relationskompetence med Louise 
Klinge angående inklusion, børnesyn 
mv.. Der vil blive orienteret 
nærmere om dette på alle 
forældremøderne der holdes her i 
de kommende uger. 
 
Vi har haft pædagogisk dag omkring 
Styrket Forældrekontakt. Det 
handler om forbedring af dialog 
skole/hjem, men kan også bruges 
internt medarbejdere i mellem. Der 
er tale om en vedvarende proces så 
der vil komme flere kurser om dette. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der vil også blive orienteret mere 
om det på forældremøderne. 
 
Relationskompetence og Styrket 
Forældrekontakt vil være 
fundamentet for skolens arbejde. 
. 
Et stort fokus er elevernes trivsel. Til 
det bruger vi bl.a. 
trivselsundersøgelserne som vi har 
fået resultaterne af op til 
sommerferien.  
På to årgange er der sat initiativer 
akut i gang. Den 25/8 sendes 
trivselsundersøgelserne ud til 
forældre så alle kan orientere sig i 
dem forinden forældremøderne i 
de kommende uger. 
Der arbejdes også med trivslen på 
de øvrige årgange hen over det 
igangværende skoleår.  
Trivsel vil også være et 
gennemgående tema på TUS 
(teamudviklingssamtaler) 
.  
Der arbejdes med MOT primært i 
udskolingen.  
 
Den store dagsorden i år er trivsel 
både for børn og voksne. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der er nedsat en Udviklingsgruppe 
der skal arbejde med skolens 
udvikling på et mere langsigtet plan. 
 
SKB synes det er dejligt at trivslen er 
det store tema og at der arbejdes 
godt med det. 
 
SKB henstiller til at der kommer 
noget mere fokus på skolens 
værdigrundlag. 
 

2 Skoleudviklings-
samtalen 
v. Lauge 

Ny dato og proces. 5 min. Samtalen er udskudt fra 17/8 til 
12/10 kl. 17-19. Jonas og Tine fra SKB 
er med.  
Der er ved at blive udfyldt en 
skabelon med data mv. og om hvad 
der skal tales om. 
Emnet bliver Trivsel herunder Det 
gode frikvarter. Der skal udvikles 
nogle flere tilbud så alle kan få et 
godt frikvarter. 
 
Der kommer et formøde før mødet 
den 12/10. 

3 Meddelelser Orientering fra: 
• Formand 
• Elever 

• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

20 min. Formand: 
SKB kommer på alle forældremøderne.  
Tine laver en slide som der tales ud fra 
således at det bliver nogenlunde 
ensartet på alle forældremøderne. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Elever: 
Bollesalg. Der presses på fra elevrådet.  
Pt. er problemet at der skal varmes 
nogen boller og der skal være en 
voksen til stede.  
En ide kunne være at bollerne varmes i 
madkundskab. 
 
Eleverne savner hvem der er 
kontaktperson mellem lærere elevråd. 
Eleverne fik på mødet oplyst hvem 
kontaktlæreren – der først lige er 
fundet – er. 
 
Medarbejder: 
Ingen bemærkninger. 
 
Eksterne: 
 
KKFO – ingen bemærkninger. 
 
VUG- ingen tilstede. 
 
Ledelsen: 
Der er ansat en ny fransklærer og en 
ny matematiklærer. Begge er kommet 
godt i gang. Der er pt. ingen ubesatte 
stillinger. 
 
Ledelsen starter på 
skolelederuddannelse. En masse kurser 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

i indeværende skoleår. Det er Lauge, 
Frederik, Mikael og ny KKFO leder der 
skal uddannes sammen. 
 
Der har bl.a. fra elevrådet været 
stærke indvendinger mod højborde i 
klasserne. Der er nu indkøbt 225 stk. 
nye enkeltmandsborde og stole 
således at alle fra i hvert fald 4. – 9. 
årgang kan sidde ved 
enkeltmandsborde. Købet er 
finansieret af byggesagen. 
 
Projektet med nyt udeareal forløber 
planmæssigt. Der er nu efter 
inddragelse af elever og personaler 
lavet et endeligt projektforslag. Det 
skal i udbud hos 3 leverandører og det 
er der en proces i gang med. De nye 
ting skulle gerne være på plads ultimo 
2023.  
 

4 Meddelelsesboge
n 
 
v. Frederik 

 20 min. Frederik forklarer om 
meddelelsesbogen via slides. Der 
skal laves principper og ledelsen har 
lavet et forslag. Lærerne ønsker at 
lave meddelelsesbog 1 gang om året. 
Der var herefter en drøftelse i SKB af 
de forskellige emner. F.eks. 
hyppighed, formål.  
SKB støtter forslaget til indhold og 
håndtering af meddelelsesbogen. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der er efter drøftelsen i SKB en 
drøftelse i TRIO og der skal udvikles 
mere i personalet. 
SKB indstiller til meddelelsesbogen 
kommer 2 gange om året grundet 
tryghed og trivsel og at der bliver en 
god drøftelse i lærerkollegiet om 
ressourcesynet og hvad 
meddelelsesbogen kan bruges 
konstruktivt til. 
 
 

5  KKFO  
 
v. Lauge 

Ansættelse af ny KKFO leder 5 min. Der er ansat en ny KKFO leder. Det 
var et enigt ansættelsesudvalg der 
indstillede den nye leder. Denne 
starter 1. oktober 2023.  
  
 

6 Skoledistrikts 
ændring 
 
v. Mikael 

 
  Se bilag 

5 min SKB sendte høringssvar vedrørende 
forslag om  flytning af rode 169 fra 
OEH til den nye skole i Kødbyen. 
OEH foreslog at vi i stedet for blot at 
afgive elever, kunne lave et byt 
således at elevgrundlaget her på 
OEH ikke blev mindre.  
SKB’s forslag blev ikke taget til følge 
af politikerne. SKB tager 
beslutningen til efterretning. 
 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

7 Kontaktforældrem
øde 
v. Tine 

Formål: Styrke relationen til kontaktforældrene - trygge 
forældre 
Indhold – hvem gør hvad. 

10 min Der laves en arbejdsgruppe der skal 
forberede til kontaktforældremødet 
9. oktober 2023. Et emne kan være 
Styrket Forældrekontakt. Frederik vil 
gerne bistå arbejdsgruppen. Der kan 
siges på forældremøderne at der 
kommer et kontaktforældremøde 9. 
oktober.  

 Kommende 
møder 

1) Kommende skoleårs faglige overvejelser inkl. 
fagplanen. 
 

2) Skolen orienterer om RC’s opbygning 

  

 

Forældrerepræsentanter: 
Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Dorthe Ryom Nielsen, Linette Kirsten Lund, Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen 
Jonas Fruensgaard Michelsen 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Ivan Petersen Lærer 
Suppleant for medarbejderrepræsentanter: 
Ane Søegaard Lærer (ikke tilstede da Ivan var med) 
 
Eksterne samarbejdspartnere: 
Mikkel Bendtsen, VUG 
Bjørn Sven Jensen rep. Forældreråd i KKFO 
 
Elev rep.: 
Theo Boström 6.a 
Savanna Lund Lindbirk 6.A 
 
Fra skolens ledelse: 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Anette Lauge, skoleleder, Frederik Jessen, souschef og Mikael Stenstrup, administrativ leder 
 


